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Wat hebben de gebiedsregisseurs in 2023 
gedaan; door de ogen van inwoners,
netwerkpartners en collega’s





In een tijd waarin informatie snel en vluch-
tig rondgaat, is het van groot belang om de 
verhalen achter de cijfers te delen. Daarom 
hebben de gebiedsregisseurs van Geldrop- 
Mierlo besloten, vanuit de visie durven en 
doen, om een eigen magazine uit te geven, 
waarin ze het afgelopen jaar vol trots
presenteren.

Het magazine Gebiedsregisseurs in beeld 2023 
vervangt de traditionele infographic, die vaak 
slechts een oppervlakkig beeld geeft van de 
prestaties en resultaten. In plaats daarvan biedt 
het magazine een mooi completer inzicht in de 
uitdagingen, successen en persoonlijke verha-
len van onze inwoners, netwerkpartners en ge-
biedsregisseurs. Het is een tijdschrift geworden 
waarbij ervaringen, inzichten en visies worden 
verteld. Door middel van reportages, overzich-
ten, quotes en persoonlijke verhalen worden de 
lezers meegenomen in de wereld van de
gebiedsregisseurs en krijgen ze een beter
begrip van hun taken en verantwoordelijkheden.

We willen ook zeker de nadruk leggen op de 
menselijke kant van het werk van ons als
gebiedsregisseurs. Het toont de passie, betrok-
kenheid en toewijding die wij hebben voor het 
werk en voor onze inwoners. Door middel van 
persoonlijke verhalen en anekdotes krijgen de 
lezers een glimp van de uitdagingen waarmee 
de gebiedsregisseurs worden geconfronteerd 
en de voldoening die ze halen uit het vinden 
van oplossingen.

Het biedt ook ruimte voor de inwoners van 

Geldrop-Mierlo om hun ervaringen en
perspectieven te delen. Het geeft hun een stem 
en laat zien hoe zij betrokken zijn bij de ont-
wikkelingen in hun eigen buurt. Het zou mooi 
zijn dat inwoners na of tijdens het lezen van dit 
magazine worden aangemoedigd om deel te 
nemen en hun ideeën en suggesties te delen.

Het magazine Gebiedsregisseurs in beeld 2023 
is meer dan alleen een informatief medium. Het 
is een instrument voor verbinding en participa-
tie. Het creëert een gemeenschappelijk begrip 
en versterkt de band tussen de gebiedsregis-
seurs, de gemeenschap en de inwoners van 
Geldrop-Mierlo. Het magazine nodigt uit tot 
dialoog, samenwerking en het delen van kennis 
en ervaringen.

We laten een mooi aantal voorbeelden zien 
van onze manier van werken, grotere projecten 
die we bedacht, aangejaagd of mee uitgevoerd 
hebben en een uitwerking van dromen die we 
voor onze inwoners waar hebben kunnen ma-
ken, maar zijn er ons ook zeker van bewust dat 
dit niet de hele lading dekt van ons werk.
 
Het geeft ook een inkijkje over hoe we de rol 
als gebiedsregisseur in de nabije toekomst zien 
door het delen van onze doelen. Maar het be-
langrijkste is dat we blijven verbinden. Verbin-
den van onze inwoners, collega’s en netwerk-
partners om zo dromen waar te kunnen blijven 
maken en Geldrop-Mierlo nog mooier te maken.

Veel leesplezier!

Waarom 
dit blad?





ONZE 
FACT 

SHEET 
2023

schematisch, beknopt overzicht 2023



INFORMATIE

WIE, WAAR & HOE
BEREIKBAAR?
WAAR ZIT WELKE GEBIEDSREGISSEUR?

Geldrop-Mierlo is verdeeld in vier gebieden. Voor ieder gebied is er een 
gebiedsregisseur die het aanspreekpunt is in dit gebied.

De gebieden zijn;
• Mierlo
• Geldrop-centrum, Akert, Hulst Skandia, Genoenhuis, Zesgehuchten 

en Gijzenrooi
• Coevering
• Braakhuizen-Noord en Braakhuizen-Zuid

In Mierlo is de gebiedsregisseur Harold van Lieshout
Harold is bereikbaar via 06-25019096 - h.v.lieshout@geldrop-mierlo.nl

In Geldrop-centrum, Akert, Hulst Skandia, Genoenhuis, Zesgehuchten 
en Gijzenrooi is de gebiedsregisseur Hilde Hess.
Hilde is bereikbaar via 06-42597809 – h.hess@geldrop-mierlo.nl

In Coevering zijn er twee gebiedsregisseurs, Erik Schuts en
Bas van de Loo
Erik is bereikbaar via 06-40116537 – e.schuts@geldrop-mierlo.nl
Bas is bereikbaar via 06-38990384 – b.v.d.loo@geldrop-mierlo.nl

In Braakhuizen-Noord en Braakhuizen-Zuid is de gebiedsregisseur 
Frank Dirks
Frank is bereikbaar via 06-42597883 – f.dirks@geldrop-mierlo.nl

U kunt natuurlijk ook altijd bellen met het algemene nummer van de 
gemeente 040-2893893.



In Geldrop-Mierlo werken we ge-
biedsgericht: iedere wijk binnen 
onze gemeente heeft zijn eigen 
kansen en uitdagingen en dat maakt 
dat iedere wijk ook iets anders nodig 
heeft.

De gebiedsregisseurs spelen hier 
nauwgezet op in door verbindingen 
te leggen en door het ondersteunen 
van onze inwoners bij het starten 
van mooie initiatieven die bijdragen 
aan de leefbaarheid van de gehele 
wijk.

Zij fungeren hierin dan ook als de 
oren en ogen, en weten daarom 
precies wat er speelt. Zij kennen de 
mensen en zijn het herkenbare en 
zichtbare aanspreekpunt voor onze 
inwoners.

Of het nou gaat het uitdelen van 
soep tijdens de “week van de ont-
moeting”, het mede-organiseren van 
de opruimdag in de Coevering, of 
het weggeven van voedselkastjes 
tegen voedselverspilling: Met hun 
tomeloze enthousiasme en creativi-
teit zetten zij zich iedere dag samen 
met inwoners in om de wijken van 
Geldrop-Mierlo nóg een stukje mooi-
er te maken.

Jeroen de Leest
Beleidsadviseur Sociaal Domein

GEBIEDSGERICHT 
WERKEN
EN DE ROL VAN DE
GEBIEDSREGISSEUR HIERIN

INFORMATIE



WAT VINDT DE 
BESTUURDER?

Als wethouder gebiedsgericht werken en wijkontwikkeling ga 
ik altijd graag op pad in de wijken van onze gemeente om 
de dialoog aan te gaan met onze inwoners. Ik wil laten zien 
dat we er als gemeente zijn voor al onze inwoners. Vaak ben 
ik samen met onze gebiedsregisseurs onderweg. Zij laten 
mij zien waar we samen met onze inwoners de leefbaarheid 
hebben verbeterd en waar we nog aandacht voor moeten 
hebben. Inwoners mogen mij als wethouder altijd aanspre-
ken. Mijn motto is dat als je fatsoenlijk blijft je alles tegen me 
mag zeggen.

Ik merk dat onze gebiedsregisseurs dezelfde instelling heb-
ben. Hiermee moedigen ze de lokale betrokkenheid en par-
ticipatie aan. Door samen te werken met inwoners, bedrijven 
en andere maatschappelijke partners hebben zij een goed 
begrip van de specifieke behoeften en prioriteiten van “hun” 
wijk. Onze gebiedsregisseurs ontwikkelen maatwerkoplos-
singen die zijn afgestemd op de unieke kenmerken van de 
inwoners van een bepaald gebied. Prachtig om te zien en te 
ervaren. Deze glossy staat vol met voorbeelden.

Door de wijkbewoners actief te betrekken bij het bedenken 
en uitvoeren van oplossingen wordt draagvlak gecreëerd. 
Het werk van onze gebiedsregisseurs versterkt de sociale 
cohesie en bevordert de samenwerking en gemeenschaps-
zin onder inwoners, wat op lange termijn positieve effecten 
heeft op de leefbaarheid van een gebied. Dat is niet altijd 
even gemakkelijk maar ik zie dat onze gebiedsregisseurs 
ook het moeilijke gesprek niet uit de weg gaan.

Kortom onze gebiedsregisseurs werken aan de versterking 
van de lokale identiteit en cultuur. Ze dragen bij aan de ont-
wikkeling van leefbare en aantrekkelijke gemeenschappen 
en daar ben ik trots op en ik hoop dat u na het lezen van dit 
magazine die trots ook voelt.



DE OGEN EN OREN 
IN DE WIJK



EVEN VOORSTELLEN...

Hilde Hess
Mijn naam is Hilde Hess. 
Geboren tegenover de bak-
ker op Zesgehuchten. Samen 
met mijn man Peter en mijn 
dochters woon ik nog steeds 
in Geldrop. Sinds een jaar 
werk ik met veel plezier als 
gebiedsregisseur in de wijken 
Akert, Centrum, Hulst-Skandia 
en Zesgehuchten/Genoenhuis. 
Voorheen werkte ik bij de LEV 
groep, de welzijnsorganisatie 
in onze gemeente en was ik 
oa verantwoordelijk voor het 
Dorpsleerbedrijf en de buurt-
bemiddeling. 
In mijn huidige rol ben ik de 
verbinder tussen de inwoner 
en het gemeentehuis. Ik hoor 
graag wat er speelt bij de men-
sen en denk graag mee. Heeft 
u een mooi initiatief in uw wijk 
neem dan gerust contact met 
mij op?!

Bas van de Loo
Hallo, ik ben Bas van de Loo 
en werk sinds september 2022 
als Gebiedsregisseur. Hier-
voor heb ik gewerkt bij een 
woningcorporatie en in een 
sociaal wijkteam. In Geldrop 
en Mierlo wordt er ontzettend 
veel georganiseerd en is er 
heel veel mogelijk om ideeën 
te ontplooien. Het is mooi om 
onderdeel uit te maken van 
een beweging die ervoor zorgt 
dat het voorliggend aanbod 
sterker wordt. Met het oog op 
de toekomst wordt het steeds 
belangrijker dat inwoners 
elkaar kennen en er voor el-
kaar zijn. De inzet van pro-
fessionele zorg wordt steeds 
minder vanzelfsprekend en ik 
verwacht dat dit de komende 
jaren zo aanblijft. Krachtige 
buurten worden daarom be-
langrijker. Ik zie dat die kracht 
aanwezig is. Het afgelopen 
jaar ben ik zo al bij hele leuke 
initiatieven betrokken geweest: 
de Opruimactie, de Vlinder-
heuvel, straatactiviteiten en 
het Buurtcafé. Maar ook de 
Werkplaats Financien en de 
Gezinsaanpak Geletterdheid. 
Steeds meer inwoners staan 
op om hun buurt mooier en 
leefbaarder te maken. Heb je 
een idee? Bel App mail kom 
langs! Graag tot snel.

Frank Dirks
Hallo, ik ben Frank Dirks en 
geboren en getogen in de wijk 
Braakhuizen-Zuid. Doordat 
ik ook actief ben in het ver-
enigingsleven, ken ik vrij veel 
mensen en is mijn motivatie 
groot om mezelf in te zetten 
voor ons mooie dorp. Binnen 
de gemeente worden er mooie 
stappen gemaakt om de inwo-
ners te ondersteunen maar in 
de wijken Braakhuizen-Zuid en 
Braakhuizen-Noord liggen er 
mooie kansen om de sociale 
cohesie te verbeteren. Mijn 
achtergrond ligt in het onder-
wijs en in de wereld van de 
hospitality. Aandacht hebben 
voor elkaar, coachen, behulp-
zaam zijn en het overtreffen 
van verwachtingen zijn daar 
de standaard en deze midde-
len wil ik ook inzetten om hier 
gezamenlijk aan te werken. 
Schroom dan ook niet om 
contact op te nemen op het 
moment dat er iets bij je leeft, 
als je een idee hebt of wan-
neer je hulp kunt gebruiken, in 
welke vorm dan ook. In mijn 
rol als gebiedsregisseur kan 
ik je verbinden met de juiste 
personen maar ook kijken of 
we gezamenlijk een project op 
kunnen zetten en vorm kun-
nen geven.  



Erik Schuts
Ik ben Erik Schuts, 33 jaar, 
gebiedsregisseur en gelukkig 
getrouwd met Lotte en vader 
van de 1-jarige Daan. Ik zet 
me in voor de brug tussen 
inwoners en gemeente. In mijn 
vrije tijd kijk en lees ik veel 
over de 2e wereldoorlog en 
probeer met regelmaat loca-
ties te bezoeken die met de 
gebeurtenissen van deze tijd 
te maken hebben. Ik tennis 1 
a 2x in de week op een zeer 
bescheiden niveau. In de af-
gelopen 7 jaar heb ik gewerkt 
als generalist en verbinder in 
Woensel West. Daarvoor ben 
ik maatschappelijk werker en 
ambulant begeleider geweest. 
Wat ik vooral mooi vond in 
mijn vorige banen en wat ik 
ook hier wil doen? Samen de 
wijk versterken en een hechte 
gemeenschap vormen, waarin 
we elkaar inspireren en onder-
steunen. #VerbindingInDeWijk
Dus heb je ideeën, wil je eens 
sparren? Bel me of spreek me 
aan als je me tegenkomt in de 
wijk!

Harold van Lieshout
Mijn naam is Harold van
Lieshout en ik ben geboren en 
getogen in Helmond. Samen 
met mijn vrouw Monique en 
twee zonen Mark en Erik woon 
ik in Helmond. Na mijn op-
leiding aan de Mtus in Venlo 
solliciteerde ik bij de gemeen-
te Geldrop. Daar ben ik dan 
ook begonnen op 1 mei 1992. 
Van 1992 tot 2015 heb ik een 
aantal functies vervult binnen 
de afdeling Openbare werken. 
In 2015 kwam er een functie 
vrij als gebiedsregisseur op 
de afdeling Maatschappelij-
ke ontwikkeling en heb ik de 
overstap gemaakt. 
Toen ben ik gestart als ge-
biedsregisseur in Mierlo. In 
mijn rol als gebiedsregisseur 
vind ik het leuk om contact te 
leggen met bewoners om zo 
echt te horen wat er leeft en 
speelt in de wijk. Met deze 
informatie is het dan mooi 
om hier, door het bedenken, 
initiëren en faciliteren van pro-
jecten die voor en door bewo-
ners gestart kunnen worden. 
Voorbeelden hiervan vind je in 
dit magazine. En de uitnodi-
ging staat; Mis je iets in onze 
gemeente, weet me te vinden 
en we gaan samen kijken wat 
we kunnen doen.

Team
Dit jaar zijn we weer volledig 
als team, na het vertrek van 
enkele andere collega’s. Een 
nieuw team betekent dat je 
als collega’s moet wennen 
aan elkaar, en aan elkaars 
manier van werken. Maar ook 
voor onze inwoners is dit een 
verandering geweest. In een 
aantal wijken is er een nieu-
we gebiedsregisseur gestart 
wat voor inwoners een nieuw 
gezicht betekent maar wellicht 
ook een andere werkwijze 
als die de vorige gebiedsre-
gisseur hanteerde. Maar we 
kunnen met trots zeggen dat 
die overgang, mede door de 
open houding van de nieuwe 
gebiedsregisseurs er goed 
gegaan is, en er al snel een 
aantal nieuwe maar ook ver-
trouwde netwerken ontstonden 
of verder gingen.



PROJECT

SAMEN OP DE DUOFIETS
LEKKER DE WIJK IN

Lauranne Janssen en Frans Thijssen hadden 
een geweldig idee; een fietsproject op een 
duofiets om ouderen mee te nemen voor een 
tocht in de buurt. Kopje koffie onderweg en een 
praatje maken om ouderen uit hun isolement te 
halen. Hoe mooi zou dit zijn. Met dit idee ging 
ze op zoek hoe ze dit zou kunnen realiseren. 
Tijdens de zoektocht kwamen ze in contact met 
Hilde Hess, de gebiedsregisseur in de wijk, die 
dezelfde vraag had gekregen via Hetty Groes-
beek, welzijn verbinder van Kastanjehof en een 
inwoner die vertelde over de behoeftes van 
de bewoners van de Paladijn (de inwoner zou 
het geweldig vinden om met moeder langs het 
ouderlijk huis te kunnen fietsen).

Als er verschillende mensen met dezelfde 
vraag komen dan moet je daarmee wel aan de 
slag. Zo hebben ze samen een werkgroepje 
bij elkaar gebracht om te gaan bekijken hoe 
zo’n project eruit zou moeten zien. Wie zou wat 
gaan doen, wie zou wat betalen, en waar gaan 
we de fiets stallen?

Vanuit een ander project waren er contacten 
met Medipoint in Helmond. Daar werd al snel 
een afspraak mee gemaakt. Er ontstond een 
constructie van huurkoop, waarbij eerst de fiets 
een tijdje uitgetest mocht. De stalling van de 
fiets was ook niet echt een probleem, want er 
was een mooie plek gereserveerd in de nieuwe 
fietsenstalling van de Paladijn.
Tijdens de proefperiode zijn er een groot aan-
tal vrijwilligers en buurtbewoners gaan fietsen. 
Vrijwilligers met mensen uit de wijk, maar ook 
zeker bewoners uit de wijk. Al snel werd duide-
lijk dat de duofiets onmisbaar werd.

Maar eerlijk gezegd, het is toch geweldig om 
samen met iemand heerlijk door het dorp te fiet-
sen of de hei op te gaan. Er zijn genoeg mooie 
routes in de buurt om een stukje weg te fietsen. 
Heerlijk samen, naast elkaar, met de wind door 
de haren en de zon op je gezicht. Samen lekker 
in beweging zijn is toch mooi.
Om het gehele project een feestelijk tintje te 
geven is er op 7 augustus een startmoment 
geweest. Wethouder Mathil Sanders had de eer 
om als eerste de fiets “officieel” in gebruik te 
nemen. Onder luid applaus en gejuich werden 
de eerste meters als fietsend gemaakt door de 
wijk.

Een mooi voorbeeld van het horen van een 
behoefte in de wijk en daar met verschillende 
partijen een geweldige samenwerking starten 
met als gezamenlijk doel iedereen aan het fiet-
sen te krijgen.

“MET DIT IDEE 
GING ZE OP ZOEK 
HOE ZE DIT ZOU 

KUNNEN
REALISEREN”



Samen is
leuker dan

alleen



PROJECT

PLEIN HEIDEPARK MIERLO
SAMEN AAN DE SLAG

Het jaarlijkse straatfeest ergens in de zomer is hèt moment 
voor de bewoners van Heidepark in Mierlo om, genietend van 
een hapje, drankje, zonnetje, kortom gezelligheid, eens wat 
zaken te bespreken die de moeite waard zijn voor alle bewo-
ners. Naast wateroverlast, nieuwe buurtgenoten en ‘wie orga-
niseert het volgend jaar’ was al drie jaar op rij de nogal treurige 
staat van ons pleintje onderwerp van gesprek. Dode struikjes, 
postbezorgers die dwars over het gras reden met alle gevolgen 
van dien, auto’s die te pas en te onpas parkeren op het groen, 
groen dat gras zou moeten zijn maar nu bestond uit onkruid en 
veel kale plekken.

Niet echt iets om blij van te worden. Even leek het erop dat de 
gemeente het pleintje wilde gebruiken om een wadi aan te leg-
gen, maar na wat gesprekken bleek dat dat niet de gewenste 
oplossing voor de wateroverlast zou geven. Dat plan ging van 
tafel.

Tijdens het feestje in augustus 2022 werd het idee geboren 
om eens contact te zoeken met de gemeente om te polsen wat 
de mogelijkheden zijn. Zouden daar een petanquebaan met 
bankjes en wat bloemenperken bij kunnen horen? Harold van 
Lieshout, gebiedsregisseur bij onze gemeente Geldrop-Mierlo, 
kwam in september eens polshoogte nemen. En toen ging het 
balletje rollen. Hij was direct enthousiast, zag volop mogelijk-
heden en wees ons op een organisatie die ons wellicht zou 
kunnen helpen; Kern met Pit. We werden serieus genomen! Nu 
moesten we dan ook doorpakken. Deadline voor aanmelding 
van ons project bij Kern met Pit was 1 november dus die stap 
moest eerst worden gezet. Het riep meteen al vragen op: wie is

“HIJ WAS DIRECT ENTHOUSIAST, ZAG VOLOP
MOGELIJKHEDEN EN WEES ONS OP EEN

ORGANISATIE DIE ONS WELLICHT ZOU KUNNEN 
HELPEN; KERN MET PIT.”

1e contactpersoon, wie 2e, wat is het doel, wie doet wat, welke rol heeft de gemeente? Als het 
project door de selectie heen zou komen en het ook nog eens zou lukken om het binnen het jaar 
te realiseren, konden we zelfs kans maken op €1000,-, te besteden aan het project. Het werd 
steeds mooier!



“WE MAAKTEN EEN GROEPSAPP VOOR 
‘INTERN’ OVERLEG EN OM ALLE

BUURTGENOTEN BETROKKEN TE
HOUDEN WERD INFORMATIE GEDEELD IN 

DE BUURTAPP.”

We maakten een groepsapp voor ‘intern’ overleg en om alle 
buurtgenoten betrokken te houden werd informatie gedeeld 
in de buurtapp als er weer iets concreets te melden was. Er 
waren wensen als een bankje, mooie beplanting met kleur, een 
spar die in de kerstperiode van lichtjes kan worden voorzien. 
Belangrijkste eis was dat het voor auto’s onmogelijk zou wor-
den om op het groen te parkeren of er overheen te rijden.

Half december kwam er een bericht van Kern met Pit: ons pro-
ject was toegelaten! Nu begon het echte werk. De werkgroep 
ging gedegen te werk met schetsen en lijstjes, om beurten bij 
iemand thuis. We werden uitgenodigd om naar de Kern-met-
Pit-dag in Veghel te komen, een dag die werd georganiseerd 
door de KNMH waar een groot aantal deelnemers van het jaar 
ervoor hun project kwamen presenteren. Voor ons leuk om in-
spiratie op te doen en een idee te krijgen van de andere projec-
ten. In januari reden we met drie leden van de werkgroep naar 
de Noordkade in Veghel, waar we hartelijk werden ontvangen. 
Na een plenaire
presentatie konden we diverse workshops bijwonen en na-
tuurlijk ook de diverse projecten bekijken. We kregen zelfs een 
adviseur toegewezen. Er bekroop ons wel een gevoel van ‘past 
ons project hier wel tussen?’. De andere projecten hadden 
veelal een breed betrokken sociaal-maatschappelijke werking.

Inmiddels had Harold contact gezocht met Gerard Broeren van de afdeling Groen bij de gemeen-
te. Samen kwamen ze half november polshoogte nemen en ze adviseerden ons om een wen-
sen- en eisenlijstje te maken. We moesten vooral groot denken en hulp van de gemeente in zowel 
financiën als de uitvoering werd toegezegd. De twee contactpersonen maakten een mood board 
met enkele ideeën en gaandeweg werd duidelijk dat dit door meer mensen gedragen moest wor-
den. We deden een oproep in de buurtapp en al gauw ontstond de werkgroep met daarin vijf (en 
soms zes of zeven) bewoners.

Het opknappen van buurthuizen, speelroutes in het bos speciaal voor kinderen, buurttuinen voor 
mensen die zelf geen tuin hadden. We voelden ons wat bezwaard om met ons project aan te 
komen, namelijk het verfraaien van een stukje grond puur voor ons eigen plezier. We hebben dit 
diverse keren aangekaart bij mensen van de organisatie maar er werd ons steevast verzekerd 
dat we op de juiste plek waren. Tenslotte zorgde ons project voor betrokkenheid, belangstelling 
en onderwerp van gesprek bij een toevallige ontmoeting, ook door bewoners die er niet direct bij 
betrokken waren. En dat is het hele devies van Kern met Pit.



Dus, begin februari weer terug naar 
de gemeente om te vertellen wat we 
wijzer waren geworden. Harold en 
Gerard waren enthousiast over onze 
aanpak en dachten direct weer mee. 
Gerard had een ontwerp gemaakt 
dat mooi aansloot op onze wensen 
en eisen en Harold had contacten 
gelegd met de lokale bouwschool 
om te kijken of zij misschien voor 
ons een mooie bank zouden kunnen 
ontwerpen en bouwen. Het beste 
nieuws was dat de nieuwe beplanting 
vóór 1 april de grond in zou moeten. 
Dat betekende binnen enkele weken 
actie! En dat gebeurde ook. Op 29 
maart waren enkele medewerkers 
van de gemeente druk in de weer 
met lijnen uitzetten, grond omzetten 
en voorbereiden volgens de tekening 
van Gerard. Harold kwam langs om 
met eigen ogen te bekijken hoe alles 
verliep, enthousiaste buurtgenoten 
zorgden voor koffie en keken nieuws-
gierig toe. Inmiddels was gebleken 
dat de bouwschool het idee van een 
bank niet kon uitvoeren, dus toog Ha-
rold naar het vakcollege en Helmond, 
waar helaas later bleek dat ook dat 
geen succes werd.

Na een week vorderde in elk geval de 
aankleding van het plein. Door een 
nieuwe ploeg medewerkers werd, on-
der toeziend oog van belangstellen-
de buurtgenoten, het pleintje steeds 
fraaier. Zelfs de medewerkers werden 
blij van het enthousiasme van de 
bewoners.

“EEN MOOIER
PLEINTJE EN

GROTERE
SAAMHORIGHEID.”



Intussen zat de werkgroep niet stil; die bank moest 
er toch wel komen. Het oorspronkelijke idee van 
een mozaïekbank ging van tafel. Naast dat die erg 
kostbaar is, zou het ook erg lang duren voordat die 
klaar zou zijn. Harold had wel al bij ‘t Saam geïnfor-
meerd naar de mogelijkheden. Een bank ontwerpen 
en maken was iets te ambitieus gedacht. Maar de 
medewerkers van ‘t Saam werden enthousiast van 
het idee om buurtgenoten te ondersteunen met een 
project. Het zou wel mogelijk zijn om bijvoorbeeld 
een betonnen bol te mozaïeken die op het plein zou 
kunnen worden geplaatst. Dit project is door de be-
woners even in de ijskast gezet. Terug naar de bank. 
In de straat wonen enkele handige mannen die wel 
wilden helpen om zelf iets te maken. Er werd een 
nieuwe werkgroep opgericht en na een aantal bijeen-
komsten kwam er een mooi ontwerp van een mooie 
design bank. Het idee was om deze met de €1000,- 
van Kern met Pit te realiseren. Maar dan moest dat 
geld eerst wel ‘verdiend’ worden en dat komt pas in 
januari 2024, dus voorlopig kwam er nog even niks. 
Gerard had eerder al toegezegd dat een ‘gewone’ 
bank voorradig was en uiteindelijk is deze in septem-
ber toch geplaatst.

Inmiddels is het jaar bijna om. Het was een vreselijk 
droog voorjaar en sporadisch is door bewoners water 
gegeven maar dat was bijna ondoenlijk. Gelukkig 
hebben toch de meeste planten het overleefd en in 
de zomer genoten de bewoners tijdens het jaarlijkse 
buurtfeest van de kleur en het aanzien. Er werd zelfs 
geregeld gezamenlijk onkruid geplukt. Dit hele pro-
ject heeft dus precies opgeleverd wat de bedoeling 
was: een mooier pleintje en grotere saamhorigheid. 
De werkgroep heeft nog eens de koppen bij elkaar 
gestoken
over de afronding bij Kern met Pit en besloten geen 
aanspraak te maken op de €1000,-. Deze kunnen 
in hun ogen beter besteed worden aan die andere 
prachtige maatschappelijke projecten.

Een feestelijke opening ligt nog in het verschiet. Ko-
mend voorjaar wordt er een optreden verzorgd door 
Reederij Overtuygt, waarvan een van de zangers in 
de Nachtegaallaan woont. Een mooie gelegenheid 
voor een openingsfeestje, waarbij Harold en Gerard 
een uitnodiging kunnen verwachten en waar de be-
woners vol trots ook aan de lokale media willen laten 
zien wat een mailtje aan de gebiedsregisseur teweeg 
kan brengen.

Patricia Sweegers



PROJECT

DAGBELEVING
Droom
Wij hadden een droom. Het starten van een dagbeleving voor eenzame mensen.
 
Door de corona uitbraak in maart 2020, viel de complete omzet van ons cateringbedrijf weg. We 
zochten daarom naar een nieuwe uitdaging. 
Door de corona uitbraak zaten ook heel veel eenzame ouderen alleen thuis. Velen gingen in 
Bethanië in Mierlo eten, maar mochten toen vanwege de corona niet meer naar binnen.
Ze hadden al lang niet meer zelf gekookt en kwamen naar ons met de vraag of we ook eenper-
soons maaltijden konden leveren. Een nieuwe uitdaging voor ons, maar dit werd een succes. 
Tijdens de bezorging van deze maaltijden merkten we dat heel veel mensen eenzaam thuis zitten. 
Hier wilden we iets voor gaan doen.
Het toeval wil dat Jeanne ook vrijwilligerswerk bij Bethanië deed. Lopen met de rolstoel wandel-
club. Hier kwam ze in gesprek met Harold van Lieshout. Al pratende kwam ter sprake dat wij iets 
wilden gaan doen voor eenzame ouderen. Harold vond dit een prachtig idee. 
Hij is meerdere malen hiervoor bij ons op bezoek geweest. Uiteindelijk heeft hij toen zijn collega 
Trudy el Boujaddaini (destijds ook gebiedsregisseur) en Yvon Huibers (beleidsmedewerker) erbij 
betrokken. Zij hadden een zorg- en beleidsachtergrond en dus meer affiniteit met onze droom.
 
Trudy en Yvon hebben ons heel erg op weg geholpen met het verwezenlijken van onze droom en 
hebben binnen de gemeente heel veel deuren geopend om onze droom te kunnen verwezenlijken. 
Na vele gesprekken met de beleidsmedewerkers, verantwoordelijke wethouders is onze droom in 
mei 2023 werkelijkheid geworden.
 
Mede dankzij de geweldige inzet van de gebiedsregisseurs is dit project geslaagd. De eerste 
deelnemers hebben we op 9 mei kunnen ontvangen en op 30 juni 2023 hebben we onze officiële 
opening gevierd.
 
Hoe ziet een dag eruit;
s‘ Morgens komen de mensen op eigen gelegenheid (vaak via automaatje of eigen vervoer) naar 
onze locatie aan de Elderse Molen in Mierlo. Daar starten we met een lekker bakje koffie met iets 
lekkers erbij. Na het doornemen van al het nieuws gaan we kijken waar onze gasten zin in hebben 
die dag. Dat kan een spelletje zijn, of liedjes zingen maar ook knutselen wordt veel gedaan. Er zijn 
ook gasten die al gaan helpen met het voorbereiden van het eten. 
Rond het middaguur gaan we gezamenlijk eten om daarna samen het middagprogramma te bepa-
len. Rond een uur of 3-4 gaan onze gasten weer naar huis.
 
Tot nu toe is het een geweldig succes. Alle deelnemers ervaren het niet als een dagbeleving, maar 
als een verwendag. Sommige mensen zie je echt opleven en daar doen we het allemaal voor.
 
Al met al zijn wij zeer gelukkig met onze ingeslagen weg.
 
Ook zijn we de gebiedsregisseur dankbaar voor de ondersteuning bij het Sinterklaasfeest en an-
dere activiteiten zoals Glow Geldrop-Mierlo.
 
Gebiedsregisseurs, bedankt voor alle inzet, en we hebben er zin in om ook in 2024 samen uitda-
gingen op te pakken.

Jeanne en Anton van Hoof en alle vrijwilligers en deelnemers van Dagbeleving 8RdeMolen.







PROJECT

VOEDSELKASTJES
VOOR MENSEN MET EEN KLEINE BEURS
Zoals iedereen weet zijn het afgelopen jaar de energieprijzen flink gestegen, zijn de boodschappen duurder 
geworden en zijn de kosten van materialen ook flink gestegen. Het heeft grote gevolgen voor veel gezin-
nen. Ook in Geldrop-Mierlo zien we de gevolgen van deze prijsstijgingen.
In september 2023 las ik in het middenstandsbelangen dat de gebiedsregisseurs een actie hebben opge-
zet waarbij er vijf weggeefkasten verloot werden. Vijf kastjes die gemaakt zijn door studenten van de ROC 
opleiding tot meubelmaker in Mierlo.

Wij waren eigenlijk meteen enthousiast en hebben ons hiervoor opgegeven en tot onze vreugde werden 
we uitgeloot.Eind oktober werd de kast door twee gebiedsregisseurs netjes thuisgebracht, en in november 
stond hij in onze voortuin. Het is fijn om te zien dat er geregeld wat in gezet wordt. Maar het kan altijd meer!
We merken dat er van onze kast goed gebruik wordt gemaakt, de kast is snel leeg. We vinden het erg fijn 
dat we zo ons steentje bij kunnen dragen maar eigenlijk triest dat het nodig is.

Ondertussen heb ik enkele mensen gesproken die hier gebruik van maken, ze zijn blij dat dit er is, en dat 
ze op deze manier de maand door komen.
Binnenkort wordt ons kastje ook nog uitgebreid omdat we ook een MUP (menstruatie uitgifte punt) zijn. Dit 
dankzij het armoedefonds. Het is fijn om op deze manier, met hele fijne samenwerking met de gebiedsre-
gisseurs in onze wijk, iets voor de wijk te kunnen betekenen.

Dus kun je iets missen...........zet het in het kastje. (is deze vol,  zet het voor de deur dan zal ik het later 
aanvullen). Dus…heb je iets nodig...........pak wat je nodig hebt, maar denk eraan er zijn meer mensen die 
dit nodig hebben, dus niet alles in één keer meenemen.

Voor mensen die graag iets willen doneren heb ik nog wel wat tips;
• let op de datum
• geen zelf klaargemaakte maaltijden
• liever geen versproducten, vooral niet bij warmer weer

En…..zijn er bedrijven, en dan met name supermarktmanagers, die dit lezen, sponsoring mag natuurlijk 
altijd.

Ons kastje is te vinden aan;
J. Franklinstraat 23
Iwein en Gisela



INFORMATIE

SUBSIDIE VOOR
BUURTACTIVITEITEN
FINANCIEEL STEUNTJE

Wat is het?
De gemeente geeft subsidie aan buurtbewoners voor het organiseren van een buurt-, straat- 
of wijkactiviteit. Door activiteiten te organiseren leren bewoners elkaar beter kennen. Dit 
zorgt voor een betere leefbaarheid in uw buurt of straat. Mensen spreken elkaar hierdoor 
makkelijker aan, letten beter op elkaar en willen hierdoor ook meer voor elkaar doen. Ge-
meente Geldrop-Mierlo vindt de leefbaarheid in haar wijken zo belangrijk dat wij subsidies 
geven om dit te bevorderen. Zo helpen we u financieel met het organiseren van een activi-
teit. Wij adviseren u altijd om contact op te nemen met de gebiedsregisseur uit uw wijk om 
uw plannen vooraf door te spreken. Zij kunnen u ondersteunen in de organisatie.

Wat moet ik doen?
Lees de voorwaarden subsidie buurt-, en straatactiviteiten Geldrop-Mierlo Bekijk hierin of u 
aan alle voorwaarden en toetsingscriteria voldoet.

De voorwaarden vindt u op de website
https://www.geldrop-mierlo.nl/subsidie-gebiedsgericht-werken

U moet de subsidie zelf aanvragen, minimaal zes weken voordat de activiteit plaatsvindt.
Voor een bijdrage komen in aanmerking:
• vertegenwoordigers van een buurtpreventieproject;
• het bestuur van een buurtvereniging;
• het bestuur van een wijkvereniging;
• een idee van een individuele inwoner dat ondersteund wordt door een groot aantal  
 buurtbewoners.

Aanvragen van subsidie
Als u voldoet aan de voorwaarden voor de subsidie voor de buurt- of straatactiviteit, vul dan 
het digitale formulier in via de link op
https://www.geldrop-mierlo.nl/subsidie-gebiedsgericht-werken

Kies daarbij voor de optie ‘straat- of buurtactiviteit’.

Aanvragen subsidie buurt- of straatactiviteiten
Als de gemeente alle gegevens heeft ontvangen, gaan wij met de aanvraag aan de slag. We 
nemen binnen 13 weken een beslissing over uw aanvraag. Per kalenderjaar kan maximaal 
één aanvraag per locatie worden ingediend.

Let op: u dient een melding te doen van het evenement. Controleer ook of u een evenemen-
tenvergunning nodig heeft.



PROJECT

FINANCIËLE WERKPLAATS
STEUNPUNT VOOR INWONERS

Begin 2023 zijn we vanuit een aantal leden van 
het Armoedeplatform gestart met een werk-
groep financiële werkplaats/inloophuis.
Het doel was een laagdrempelige inloop met 
een kop koffie, een brede invalshoek aan één 
loket, ontvangst door deskundige vrijwilligers 
en ruimte voor gesprekken onder vier ogen met 
ruimte voor problemen op het gebied van finan-
ciën en eenzaamheid.

Vrijwel vanaf het begin is er ook trouwe ver-
tegenwoordiging vanuit de gebiedsregisseurs 
geweest, met veel kennis van wat er speelt in 
Geldrop-Mierlo, wat mensen nodig hebben, wat 
een inloop drempelloos maakt voor onze doel-
groep, een brede ervaring in het opzetten van 
nieuwe projecten en een groot netwerk.

De werkgroep is in 2023 negenmaal bijeen-
geweest en heeft zich in de loop van het jaar 
aangesloten bij “Onze Wegwijzer”, het bredere 

loket op het gebied van onder andere zorg, wel-
zijn, wonen en financiën. Dit ging op 26 oktober 
2023 van start in de Weeffabriek.

De werkgroep houdt zich nu bezig met het mo-
nitoren van de geschiktheid van de locatie, de 
inloop, de vrijwilligersbemensing en de herken-
baarheid.

Hoe zorgen we dat we te vinden zijn.
De gebiedsregisseur kan vanuit ervaring actief 
meedenken en levert steeds praktische bouw-
stenen aan.



PROJECT

ZORGKRINGLOOP
VOOR COMFORMIDDELEN DIE NIET VERGOED WORDEN
VANUIT DE WMO

Mijn naam is Raymond Anthonijsz en ik ben 
medewerker bij kringloopwarenhuis het Goed 
aan de Emopad in Geldrop.

In het najaar van 2022 werd ik benaderd 
door Harold van Lieshout, gebiedsregisseur 
in Geldrop-Mierlo. Hij had het idee opgepakt 
om te onderzoeken of er een mogelijkheid is 
om een kringloop voor comfortmiddelen op te 
tuigen. Met name voor comfortmiddelen die niet 
in de WMO worden vergoed maar vaak ook te 
duur zijn voor mensen met een kleinere beurs. 
Comfortmiddelen kunnen het leven een stuk 
aangenamer maken of het nu tijdelijk of voor 
langere tijd is. Het is tegenwoordig echter niet 
meer vanzelfsprekend dat de gewenste en vaak 
noodzakelijke middelen worden vergoed. Vaak 
betaal je huur, een forse eigen bijdrage of moet 
zelfs het totale aanschafbedrag worden betaald. 
We stelde ons de vraag: ‘Waarom moeten deze 
artikelen nieuw zijn? Tweedehands voldoen ze 
nog prima!’  De vraag was of ik met hem mee 
kon denken en of kringloopwarenhuis het Goed 
hier een rol in zou kunnen spelen. Ik zou dit 
voor gaan leggen aan mijn regiomanager.

Deze zelfde vraag heeft Harold ook uitgezet bij 
andere netwerkpartners. En blijkbaar waren de 
reacties erg positief want begin dit jaar zaten 
wij, kringloopwarenhuis het Goed, medewerkers 
van de LEVgroep Geldrop-Mierlo, Medipoint 
en de gemeente Geldrop-Mierlo aan tafel om 
samen te bekijken hoe een zorgkringloop er uit 
zou moeten zien en wie hierin welke rol op zich 
zou gaan nemen. Na een aantal overlegmo-
menten en een rondleiding op locatie bij Medi-
point waren de afspraken snel gemaakt.

Tijdens het gesprek met collega’s van Medipoint 
hebben zij een aanbod gedaan om medewer-
kers van het Goed een paar keer per jaar een 
training aan te bieden in één van hun winkels 
om de medewerkers een mooi beeld te geven 
over welke Comfortmiddelen er zijn en waar ze 
voor dienen. Zo kunnen ze klanten bij kringloop-
warenhuis het Goed duidelijk adviseren bij de 
aankoop van een comfortmiddel.

Daarnaast gaan kringloopwarenhuis ’t Goed en 
Medipoint op zoek naar “talenten” binnen kring-
loopwarenhuis het Goed om samen te kijken of 
er een doorstroommogelijkheid is voor perso-
neel om een vaste baan bij Medipoint te krijgen.
Wanneer inwoners een comfortmiddel hebben 
gekocht bij kringloopwarenhuis het Goed en 
deze moet in elkaar gezet, aan de wand vast-
gemaakt of geplaatst worden, maar de inwoner 
kan dit zelf niet (meer), dan zijn er mensen van 
de LEV klussendienst Geldrop-Mierlo beschik-
baar om dit, tegen een kleine vergoeding, te 
laten doen.

Het resultaat is dat er op 8 mei door wethou-
der Mathil Sanders een zorgkringloopwinkel is 
geopend, waar comfortmiddelen via schenking 
te koop worden aangeboden. Comfortmidde-
len worden vanuit de inwoners aangeboden 
bij kringloopwarenhuis ’t Goed maar ook de 
verschillende woningbouwverenigingen stellen 
middelen ter beschikking die vrijgekomen zijn 
uit het woningenbestand. Medewerkers van 
kringloopwarenhuis ’t Goed met een afstand 
tot de arbeidsmarkt kijken de binnengekomen 
spullen na, repareren en/of poetsen deze, zodat 
ze klaar zijn voor verkoop.

Nu, na een aantal maanden, kunnen we wel 
constateren dat er veel vraag is naar twee-
dehands comfortmiddelen erg groot is en we 
moeite hebben om de winkel te blijven voorzien 
van zorgmiddelen.

“AL MET AL EEN ERG GROOT SUCCES 
WAARBIJ DE GEBIEDSREGISSEUR 

ECHT DE VERBINDENDE SCHAKEL IK 
GEWEEST”



Ook daar speelt de gebiedsregisseur een rol in en blijft hij continu op zoek, binnen zijn netwerk, 
naar zorgmiddelen die verkocht kunnen worden in onze winkel. Een voorbeeld hiervan zijn com-
fortmiddelen die beschikbaar waren vanuit het oude wooncentrum Den Akert. Bewoners gingen 
verhuizen naar het nieuwe complex Berk en Heuvel, waardoor er heel veel beugels, zitjes en vele 
andere comfortmiddelen achter bleven het gebouw. Via contact met de Anna zorggroep, hebben 
vrijwilligers van de klussendienst van de LEVgroep Geldrop-Mierlo deze mogen demonteren en 
zijn ze opgehaald door onze chauffeur om daarna, na controle en een poetsbeurt, aan te kunnen 
bieden in onze zorgkringloopwinkel.

Al met al een erg groot succes waarbij de gebiedsregisseur echt ver verbindende schakel ik ge-
weest om dit project en een groot aantal partners tot een succes te maken.



Heeft u een goed idee voor uw buurt? Ga 
dan samen met de gemeente aan de slag 
om uw buurt (nog) prettiger te maken voor 
iedereen.

Denk bijvoorbeeld aan het verbeteren van 
de contacten in de wijk, het tegengaan van 
eenzaamheid, het opzetten van buurt
preventie, het organiseren van schoon-
maakactie(s), buurt- of sportactiviteiten voor 
kinderen en/of ouderen. 



Heeft u een goed idee of initiatief? Neem dan contact op met één van de
gebiedsregisseurs. U kunt natuurlijk ook naar een van onze werkplekken in de wijk 
komen.



UITLEG

ONTWIKKELING VAN HET 
TEAM GEBIEDSREGISSEURS

Het team gebiedsregisseurs is volop in bewe-
ging.

Gebiedsregisseurs zijn het herkenbare aan-
spreekpunt voor inwoners in de wijk en zijn op 
een laagdrempelige manier in de wijk aanwezig. 
Zij verbinden de inwoner en de gemeente.
De afgelopen jaren zijn we daarom als team 
aan de slag gegaan met het opzetten van team-
doelen. 

We willen graag de veerkracht vergroten van 
onze inwoners, collega’s en netwerkpartners.
Met andere woorden; Wij helpen je het zelf te 
doen!

Maar hoe doen we dit dan? Door;
Er te zijn! (ogen en oren in de wijk)
1. Wij zijn drie keer per week zichtbaar en 

laagdrempelig benaderbaar in de wijk
2. Wij weten welke vragen, problemen en op-

gaven er zijn en handelen hier naar
3. Het telt altijd voor ons wat onze gespreks-

partner vindt, voelt en wil. Daarbij luisteren 
wij oordeel loos en zijn oprecht geïnteres-
seerd

Het creëren van sterke vitale en gezonde 
wijken
1. Wij stimuleren en initiëren een gezonde 

leefstijl door de juiste inwoners & partners 
te verbinden met vraagstukken en wensen 
uit de wijk. Zo verbeteren de scores van de 
gezondheidsmonitor.

2. Wij stimuleren en ondersteunen onze ge-
sprekspartners hun eigen talenten te ont-
dekken, te laten groeien en in te zetten. Zo 
leren we hun het zelf te doen.

3. Wij helpen onze inwoners om samen hun 
vraag te verhelderen en de onderliggende 
behoefte te voorzien. Dit doen we door te 
onderzoeken, door te vragen en het inzet-
ten van onze kennis, kunde en netwerk. 

Zo dragen wij bij aan het vergroten van de 
veerkracht. 

4. Wij stimuleren ontmoetingen in de wijk door 
jaarlijks 20 initiatieven van onze inwoners te 
ondersteunen en mee mogelijk te maken.

Het versterken van netwerken (inwoners, 
collega’s en partners)
1. Alle teams, het college en de raad van ge-

meente Geldrop-Mierlo weten wie wij zijn en 
wat wij doen.

2. De belangrijkste partners in onze wijk(en) 
weten wie wij zijn en wat wij doen. Deze 
weten ons te vinden en vice versa. Hiertoe 
organiseren wij twee keer per jaar een acti-
viteit.

3. Wij initiëren per jaar minimaal 5 integrale 
samenwerkingen binnen de gemeentelijke 
organisatie.

4. Wij informeren zes keer per jaar onze col-
lega’s van het CMD & PlusTeam over de 
ontwikkelingen in de sociale basis.

Het versterken sociale basis
1. Wij onderzoeken of initiëren per wijk in 

Geldrop-Mierlo een initiatief dat de sociale 
basis kan versterken

2. Wij nemen onze gesprekspartners altijd mee 
in wat wij onder de sociale basis verstaan. 
Ook onderzoeken we wat onze gespreks-
partner daarin kan betekenen.

3. Wij maken ieder jaar de top 3 behoefte van 
onze inwoners inzichtelijk.

“HET TEAM
GEBIEDSREGISSEURS 

IS VOLOP IN
BEWEGING.”



Maar…….weten alle inwoners, collega’s en netwerkpartners van Geldrop-Mierlo de gebiedsregis-
seurs te vinden en waarvoor de gebiedsregisseurs er zijn?
Dat gaat steeds beter, maar wat ons betreft nog niet genoeg. En daar willen we graag verandering 
in aanbrengen. En dan weer de vraag, hoe gaan we dit dan doen?

Naast onze opvallende blauwe jas, gaan jullie ons vanaf het voorjaar op meerdere manieren terug 
zien! Er wordt namelijk volop gewerkt aan onze branding waardoor het netwerk wordt vergroot 
en wij nog gemakkelijker te vinden zijn. Alvast een schot voor de boeg: in samenspraak met een 
enthousiaste groep studenten gaan we aan de slag met gadgets, social media en posters. 
En natuurlijk door dit magazine waarin we onze inwoners, collega’s laten schrijven wat het afgelo-
pen jaar heeft gebracht. 

Tot snel!

TEAMDOELEN & TEAMONTWIKKELING
“IN VOORBEREIDING”



PROJECT

OPRUIMACTIE COEVERING
ALS ALTERNATIEF VOOR DE CONTAINERACTIE

Vruuger stond de Coevering o.a. bekend 
om ‘de containerdag’.

Sommige onder ons kennen ‘m nog wel. 
Deze actie liep op een gegeven moment 
zo goed dat er mensen waren van heinde 
en ver (veelal buiten de Coevering) die ook 
hun afval kwamen dumpen. Nu zeggen we 
dat de actie aan zijn eigen succes ten on-
der is gegaan. Sinds de Coronapandemie 
is er geen actie meer geweest. In de kerst-
periode vorig jaar hebben enkele bewoners 
van Pieter Nuytstraat, Admiraal Byrdstraat, 
Carpinistraat en Livingstonestraat een acti-
viteit georganiseerd: de wensboom.

Frans Stravers had de eer om deze wens 
uit de boom te halen en te presenteren. 
Veel mensen hadden gewenst om de 
container actie weer te organiseren. Maar 
tientallen containers weer de wijk in, kan 
echt niet meer. Door overleg met bewoners 
en Woonbedrijf hebben we gekeken om 
toch iets mogelijk te maken. Samen hebben 
we een zogenoemde ‘spin-off’ bedacht.

Afgelopen weekend is deze wens uitgeko-
men. Een eerste editie van de Opruimdag. 
(Voor de bewoners van de Pieter Nuys-
traat). Opruimdag: veel kleinschaliger, min-
der anoniem, één flat, ontmoeting, elkaar 
helpen, duurzaamheid (ruilen) én opruimen 
centraal staan.

De bewoners organiseren en zijn aan zet. 
Twee containers, drie kraampjes (waar 
mensen spullen neerzetten die andere 

bewoners weer kunnen gebruiken), live-
muziek en een hoop gezelligheid was het 
tafereel. De komende weken en maanden 
gaan we met de bewoners van de andere 
flats in gesprek om ook daar een Opruim-
dag mogelijk te maken. Er zijn al een aantal 
mensen die zich al bij de Gebiedsregisseur 
hebben gemeld.

We hopen dat de komende periode meer 
mensen van zich laten horen om dit voor 
de bewoners van hun flat ook mogelijk te 
maken.

#wordtvervolgd

“EN EEN HOOP
GEZELLIGHEID

WAS HET
TAFEREEL.”





WAT VINDEN ZIJ?
QUOTES VAN BEWONERS, COLLEGA’S EN
NETWERKPARTNERS

Budovereniging De Hechte Band
Budovereniging De Hechte Band is heel blij en 
enthousiast over het laagdrempelig en veelvul-
dig contact met de gebiedsregisseurs. Wij zeg-
gen altijd;  “De gebiedsregisseurs komen halen 
en brengen”. We hebben het dan over informa-
tie, advies en ondersteuning, maar ook over 
samen (nieuwe) initiatieven realiseren.  Als ver-
eniging staat DHB midden in de Maatschappij, 
we hebben hier ook behoorlijk wat leden met 
een zorgvraag. Het komt daardoor nogal eens 
voor dat we ergens tegenaan lopen of vragen 
krijgen waarop we niet 1,2 3 het juiste ant-
woord of de oplossing voor hebben.  “Sparren” 
met de gebiedsregisseurs  kan daarbij helpen. 
We hebben met hulp van de gebiedsregisseurs 
een gunstige(re) offerte kunnen afspreken voor 
de aanschaf van een traplift en deze toen ook 
in een rap tempo kunnen plaatsen. Ook nemen 
de gebiedsregisseurs met regelmaat collega’s 
uit het sociaal domijn en van ambtelijk niveau 
mee voor een bezoekje bij de diverse organi-
saties die zich binnen onze mooie Gemeente 
inzetten voor een gezonde en plezierige woon-
omgeving, zo ook naar DHB. Door te zien en te 
horen wat de vele vrijwilligers allemaal doen en 
wat er mogelijk is kunnen we vanuit meerdere 
richtingen makkelijker schakelen en de sa-
menwerking opzoeken. De gebiedsregisseurs  
dragen enorm bij aan het versterken van ‘De 
Hechte Band’, aan ons als vereniging, maar 
zeker ook aan Geldrop-Mierlo in het algemeen.

Tijdens ons werk hebben we natuurlijk veel contact met bewoners, collega’s en net-
werkpartners. Hoe zien zij hoe wij ons werk doen in de wijken? Waar herkennen of 
kennen zj ons van? En wat is nou typisch iets waar ze aan denken als ze een ge-
biedsregisseur zien of met hem/haar in contact willen komen? Op deze pagina’s zie 
je enkele quotes en korte stukjes.



Hilde, ken jij iemand die…..? Deze 
vraag heeft Hilde het afgelopen jaar 
verschillende keren van mij gehoord. 
Gebiedsregisseurs zijn verbinders. Zij 
weten bij wie je moet zijn en waar je 
naar toe kan voor een leuke invulling 
van de dag. Samen met de gebieds-
regisseurs heb ik ideeën om kunnen 
zetten naar waardevolle projecten in 
de wijk. Ik heb de Gebiedsregisseurs 
leren kennen als toegankelijk en en-
thousiast. Als deze Gebiedsregisseurs 
staan voor het visitekaartje van de 
gemeente Geldrop-Mierlo, mag je hier 
ontzettend trots op zijn.

Wijkagent Noud van der Sanden
Hoi, ik ben Noud van der Sanden en wijkagent 
van de wijk Coevering. Als Wijkagent kom ik de 
Gebiedsregisseurs regelmatig tegen. We werken 
allemaal vanuit onze eigen invalshoek en heb-
ben een eigen rol maar hebben allemaal baat 
bij sterke en actieve buurten. Daarom vind ik het 
heel goed dat de Gebiedsregisseurs er zijn. Voor 
veel inwoners zijn ze dan ook een laagdrempe-
lig aanspreekpunt voor alle vragen. Ik probeer 
regelmatig met de Gebiedsregisseur op dins-
dagmiddag tussen 13.00u en 14.30u in Wijkcen-
trum De Dreef aanwezig te zijn. Ook houden we 
elkaar op de hoogte van belangrijke activiteiten 
en we proberen altijd even elkaar te treffen als 
we ergens in de buurt of het winkelcentrum staan 
als we de inwoners willen ontmoeten. 

Beleidsmedewerker, Kelly 
Vlieks
De gebiedsregisseurs zijn in mijn ogen 
de echte ‘mogelijkmakers’, en de oren 
en ogen in de wijk. Als beleidsmede-
werker ben ik dit jaar meerdere keren 
met ze opgetrokken. Waar wij als 
beleidsmedewerkers soms de neiging 
hebben om te denken in oplossingen 
waar veel tijd overheen gaat, kijken zij 
naar wat we op de korte termijn voor 
de inwoner kunnen doen. Een meer-
waarde voor mij als beleidsmedewer-
ker, en voor Geldrop-Mierlo!

Inwoner, Jan van 
der Laar
De gebiedsregisseurs 
zijn echte ‘regelateurs’.



‘tSaam, Theo van Dijk
Vanuit ‘tSAAM heb ik als voorzitter frequent contact met 
de gebiedsregisseurs. De gebiedsregisseurs hebben veel 
contact met ‘tSAAM. Zij zoeken ons op en wij hen om af te 
stemmen hoe we de diensten die ‘tSAAM te bieden heeft, 
kunnen inzetten voor het welzijn van onze inwoners.  Dan 
kan betrekking hebben op individuele inwoners maar ook 
op activiteiten voor groepen of wijken. De fietsenworkshop 
die we samen hebben georganiseerd is daar een mooi 
voorbeeld van. Wij ervaren de gebiedsregisseurs als oren 
en ogen van de inwoners in onze gemeente. Ze vormen 
een essentië schakel tussen wat speelt in onze wijken en 
de organisaties die actief zijn op het terrein van maatschap-
pelijke dienstverlening in dit geval ‘tSAAM. Doordat ze 
overal hun gezicht laten zien, horen en zien ze niet alleen 
veel maar zijn ze ook laagdrempelig voor mensen die hulp 
zoeken of waar de gebiedsregisseurs zien dat hulp gewenst 
is zonder dat het gevraagd wordt. Maar niet alleen hulp 
bieden, ook initiatieven om de buurt te verbeteren worden 
opgepakt of geïnitieerd. Kortom ‘tSAAM ervaart de gebieds-
regisseurs als een constructieve schakel tussen mensen 
onderling en tussen de gemeente en inwoners. Over 
SAAMenwerking gesproken.

Wijk GGDer Marianne Essens
In mijn functie kan ik hulp bieden aan mensen wie 
het door omstandigheden niet lukt hun leven op orde 
te houden en daardoor in de problemen komen. 
Mijn voornaamste taak is het bieden van hulp aan 
inwoners die zorgwekkend en/of onbegrepen gedrag 
vertonen, proberen te verbinden en toe te leiden naar 
passende hulpverlening.
Voor mij is samenwerken binnen het sociaal do-
mein onmisbaar. Met de gebiedsregisseurs van de 
gemeente heb ik regelmatig contact. Zij kennen 
de wijken en hun inwoners goed en weten wat er 
speelt. We hebben elkaar nodig om de inwoners 
van Geldrop-Mierlo zo goed mogelijk van dienst te 
kunnen zijn. Ze zijn makkelijk benaderbaar en keien 
in meedenken waar nodig. Ik werk graag én fijn met 
hen samen!
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PROJECT

ISMOOI
VAN WILDERNIS NAAR GEZAMENLIJKE TUIN

Een prachtig lapje grond. Achter ons nieuwe 
winkelpand van ismooi, aan de Heuvel 13/14 te 
Geldrop-Mierlo ligt een kleine oase. 
“Wat zou het fijn zijn als er meer mensen van 
zouden kunnen genieten. Een buurttuin, waar 
mensen uit de omgeving een stukje voor hun 
rekening zouden kunnen nemen.”
Misschien wel een paar tafels om een kop thee 
te kunnen drinken, van zelf geplukte kruiden uit 
de tuin. Het afdak zouden we kunnen uitbou-
wen en opknappen... een kleine veranda om 
droog te kunnen zitten”.

Ik zag en zie het helemaal voor me.

Wethouder Mathil Sanders vond het een mooi 
idee. Zij was voorheen, als collega van Team 
Buurtzorg één van onze medehuurders. Eer-
der aan de Molenstraat en nu op onze huidige 
locatie. 

Ik bood Mathil Sanders een plek aan, aan onze 
keukentafel, in het kader van de dag van de 
ontmoeting en verderop richting de verkiezin-
gen. Mevrouw Sanders wil graag drempelloos 
in gesprek kunnen zijn met de mensen voor wie 
ze zich inzet. Haar portefeuille omvat WMO; 
Ouderenzorg; Zorg en welzijn; Inclusie; Jeugd-
beleid.  

Mathil nam vanaf begin oktober 2023, iedere 
vrijdagochtend plaats aan de keukentafel en 
vroeg ook steeds gebiedsregisseurs mee, waar-
onder Hilde Hess en Harold van Lieshout. Zij 
werden meteen enthousiast over mijn idee en 
lieten daar geen gras over groeien! 

Met een week had Hilde geregeld dat er een 
groep van de afdeling Dienstverlening, Team 
ondersteuning kwam, om de tuin van onkruid te 
ontdoen en ‘m winterklaar te maken.

Harold had de firma van Boxmeer in Helmond, 
bereid gevonden om een enorme lap wortel-
doek te schenken, ook dat was fantastisch!

Gebiedsregisseur Hilde Hess wist Rogier …. 
(een van de klusmannen van de LEVgroep 
klussendienst) enthousiast te krijgen om ook 
eens een kijkje te komen nemen. En ondertus-
sen is Rogier al twee keer geweest om de tuin 
te bekijken, hij gaat namelijk een leuk tuinont-
werp maken. Zodra het weer het toelaat, al 
beginnen met het schoonmaken van de tegels 
en het maken van tafelbakken.

Onze mannen kunnen ook meehelpen, maar 
ons budget is afgelopen zomer met de verhui-
zing, opgegaan aan de renovatie, isolatie en 
inrichting van de winkel, die trouwens wel erg 
mooi is geworden.

Wat zou het leuk zijn om enthousiaste mensen 
te vinden, die het fijn vinden om een stukje van 
tuin te onderhouden en iemand om het te co-
ordineren. Maar ook daar gaan de gebiedsre-
gisseurs ons bij helpen, met de kennis en grote 
netwerk die ze hebben.

In ieder geval is het enthousiasme en de inzet 
van de wethouder, de gebiedsregisseurs en 
de medewerkers van het team ondersteuning, 
verrassend en verfrissend te noemen. 

Er kwam een rijkdom aan gemeenschapszin 
onze tuin binnenlopen. Zoals alleen de Engel-
sen dat kunnen zeggen: “my cup runneth over”.  

Inge de Clercq
Kledingwinkel ismooi

“ZOALS ALLEEN DE ENGELSEN DAT 
KUNNEN ZEGGEN: “MY CUP RUNNETH 

OVER”.





BUURTACTIVITEIT

KINDERCAMPING ATALANTA
KAMPEREN IN DE WIJK

CAMPING ATALANTA IN DE SPEELTUIN VAN LUCHEN 
Als er door verschillende buurtbewoners van de wijk Luchen in Mierlo wordt 
bedacht om in de zomer voor de kinderen uit de wijk een kampeeruitje in de 
speeltuin van de Atalanta / Koolwitje in Mierlo te organiseren… Hoe ga je dan te 
werk om dit “officieel” geregeld te krijgen? 
 
Wij hebben contact gezocht met gebiedsregisseur Harold van Lieshout van 
de gemeente Geldrop/Mierlo. Harold kwam in de wijk langs voor een persoon-
lijk gesprek. Harold legde uit dat we vergunning aan moesten vragen voor de 
overnachting in de speeltuin en op welke wijze dit moest gebeuren. Daarnaast 
introduceerde hij het project Fit&Pit bij ons. Harold zorgde voor het contact met 
de buurtsportcoaches van de gemeente Geldrop/Mierlo. Hierdoor konden we 
verschillende sportattributen, zoals een opblaasbare pannakooi en luchtkussen, 
lenen voor de activiteiten tijdens het kampeeruitje. Gebiedsregisseur Harold 
was voor ons een vraagbaak en de verbindende factor tussen de gemeente en 
het organiseren van een kampeeruitje voor de kinderen in de wijk!

Dit heeft dan ook geresulteerd in het feit dat we met een vergunning van de 
gemeente Geldrop/Mierlo op 1 juli 2023 voor 1 nachtje camping “Atalanta” in de 
speeltuin Atalanta / Koolwitje in Mierlo konden openen. Met eigen meegebrach-
te tentjes mochten de kinderen in de speeltuin overnachten. Daarnaast waren 
er volop sportactiviteiten, frietjes en in de avond werd met z’n allen film geke-
ken in de speeltuin. De volgende ochtend stond er ook nog voor iedereen een 
gezond ontbijtje klaar en werd gezamenlijk de camping weer opgeruimd! Het 
kampeeruitje was een daverend succes! Veel enthousiaste kinderen en buurt-
bewoners!

Dit mede dankzij de medewerking van gebiedsregisseur Harold van Lieshout, 
de gemeente Geldrop/Mierlo en het enthousiasme van de buurtbewoners en 
kinderen.

Organisatie camping “Atalanta”.





World Cleanup Day is de grootste jaarlijks opschoon-
actie ter wereld. Inmiddels doen er 180 landen mee. 
In Nederland is IVN Natuureducatie de organisator 
van World Cleanup Day. Supporter van Schoon onder-
steunt World Cleanup Day. Dit jaar was World Cleanup 
Day op 16 september 2023. 

Al voor 9.00 uur stonden er vrijwilligers voor de Paar-
destal bij het kasteel in Geldrop te wachten om mee 
te doen met de jaarlijkse World CleanUp Day. In totaal 
kwamen er 30 vrijwilligers en 2 gebiedsregisseurs 
(Hilde Hess met dochter en Harold van Lieshout) 
namens de gemeente Geldrop-Mierlo. Ook waren er 
(groot)ouders met kinderen bij. Na een kop koffie, thee 
of limonade werden groepjes geformeerd en routes 
uitgedeeld. Zodra men een zak vol zwerfafval had 
kon men dat telefonisch melden bij Henk Verdonschot 
die het dan met de bakfiets kwam halen. Vanaf half 
twaalf kwamen de vrijwilligers met het gele IVN-hes-
je langzaamaan weer binnendruppelen met de volle 
zakken. Omstreeks 12 uur kwam Hilde met dozen vol 
met heerlijke vegetarische pizza-punten en -worsten-
broodjes. Harold deelde mee dat de gebiedsregisseurs 
vonden dat deze groep vrijwilligers het wel verdiend 
hadden om een keer bedankt te worden voor hun 
inspanningen. Nadat de meeste vrijwilligers alweer 
vertrokken waren kwam Henk Verdonschot binnen met 
zijn bakfiets vol met zakken zwerfafval. Er zat ook afval 
bij dat niet in de zakken paste zoals o.a. een lege lach-
gascilinder, fietsspatbord, bodemplaat van een auto en 
ruitjes. In totaal werden er 47 zakken zwerfafval inge-
zameld waarvan 2 zakken vol met blikjes en flesjes 
met statiegeld.

Arend Bolt
Coördinator werkgroep Schoon Geldrop-Mierlo

ACTIE

WORLD
CLEAN UP

DAY
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HALLOWEENTOCHT
BRONZEWEI

Mijn naam is Stuart Bolk en ik woon samen met mijn gezin in de Bronzewei in Geldrop. Eén van 
mijn passies is Halloween en daar zet ik me ieder jaar weer voor in om een leuke Halloween tocht 
in de wijk te organiseren met als doel dat bewoners in de wijk elkaar beter leren kennen en er een 
betere sociale cohesie ontstaat. En dat is ook dit jaar weer gelukt!

Op zaterdag 28 oktober 2023 vond voor de 3de maal “Halloween in de Bronzewei” plaats van de 
wijk De Bronzewei. Deze avond stond in het teken van ontmoeten, verbinden en Halloween. De 
contacten voor deze avond verliepen al vanaf 1 oktober 2023 via app-groepen en op de dag zelf 
was iedereen al vanaf 13.00 uur in beweging om het versieren van de huizen, het bakken van wa-
fels en andere voorbereidingen voor de avond. Er waren dit jaar 24 uitdeeladressen. Verschillende 
bewoners hadden echt uitgepakt. Zo was er een spookhuis, een begraafplaats waar kinderen een 
diploma konden verdienen, waarzeggers en een fotopunt waar kinderen op de foto konden met 
Sally van Nightmare before Christmas.

Om 18.30 uur konden de 121 ingeschreven kinderen met hun ouders starten met het bezoeken 
van de uitdeeladressen. Op dat moment zag je in de wijk ook overal mensen lopen en in gesprek 
raken met elkaar over wat er allemaal te beleven was.
Vooraf had de organisatie een plattegrond gestuurd met daarop de locaties van de uitdeeladres-
sen.

De kinderen waren allemaal voorzien van een polsbandje om ze zo herkenbaar te laten zijn voor 
de uitdeeladressen. De deelnemende kinderen waren allemaal tussen de 2 en 14 jaar oud. De 
meeste hiervan waren ook allemaal verkleed of voorzien van schmink.
Waar wij als organisatie tegen aanliepen is dat er dit jaar voor het eerst wachtrijen ontstonden bij 
diverse huizen. Gelukkig nam vrijwel heel de wijk deel aan de activiteit zodat er maar weinig ver-
keer in de wijk rondreed.

Omstreeks 21.00 uur keerde de rust weer terug in de wijk en zat Halloween in de Bronzewei 2023 
er weer op. Afgezien dan van de vele dank appjes die de organisatie mocht ontvangen en de 
vraag naar Halloween in de Bronzewei 2024!
Voor de hele buurt was het een geslaagde avond en staat “Halloween in de Bronzewei 2024” al 
met potlood in de agenda’s. Ook degene die dit jaar niet konden komen hebben aangegeven een 
volgende keer graag mee te doen!

Voor een gedeelte van de kosten hebben we een subsidie aangevraagd bij de gemeente en zijn 
we in contact gekomen met de gebiedsregisseur in onze wijk (Hilde Hess). Zij heeft ons meegeno-
men in het verhaal van de subsidie, over wat de mogelijkheden zijn, en wat het betekent als je een 
subsidie aanvraagt. Erg duidelijk en prettig. Op deze manier is het organiseren van een activiteit in 
je buurt erg leuk en kun je ervoor zorgen dat iedereen mee kan doen.

“MET ALS DOEL DAT
BEWONERS IN DE WIJK

ELKAAR BETER LEREN KEN-
NEN EN ER EEN BETERE

SOCIALE COHESIE ONTSTAAT.”
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IN VOORBEREIDING, VLINDERTUIN COEVERING
WALEWEINLAAN-ADELAARTLAAN

Begin 2023 heeft Bas me benaderd met de vraag of ik als IVN-er en medebewoner van de
Waleweinlaan zou willen meedenken over de herinrichting van onze Vlinderheuvel. We hebben 
toen bedacht dat het leuk zou zijn om alle omwonenden uit te nodigen om hierover mee te den-
ken. In april dit jaar was het zover en kwam er een groot aantal bewoners bij elkaar. 
De aanwezigen hebben in drie (of vier?) groepen enthousiast op een plattegrond getekend wat en 
hoe ze een natuurlijker en aantrekkelijker inrichting van deze heuvel zouden willen. Daarna moch-
ten we stemmen welke inrichting we het beste vonden. De keuze was unaniem, maar er zijn ook 
onderdelen van iedere groep meegenomen in het ontwerp. Uiteindelijk moest het natuurlijk wel 
uitvoerbaar en veilig zijn. Het was erg leuk om dit samen met zulke leuke enthousiaste medebe-
woners te doen.

Op 23 september heeft de officiële start van het Vlinderheuvel-project plaatsgevonden met koffie 
en taart. En het doorknippen van een lintje door onze wethouder Stravers.

Wat zal het fijn zijn als we volgend jaar op de heuvel tussen de bloeiende planten en struiken de 
vlinders zien fladderen. De omwonenden kunnen hier dan heerlijk samen genieten en blij zijn dat 
we als mens deel uitmaken van de levende natuur.

Plonie de Baar
Medebewoner en IVN natuurgids



Een wijk wordt een fijne wijk om te wonen, als men-
sen er voor elkaar zijn.

Hoe creëer je dat gevoel?
Mede door de gebiedsregiseur Bas in onze wijk, heeft 
dit vorm gekregen.

Jaren terug is er onder andere een groep onstaan van 
de vrouwen van de ronde tafel. Wij komen 1 keer per 
maand samen en zo ontstand er de vraag of we Bas 
uit wilden nodigen, om te zien wat de mogelijkheden 
zijn voor onze buurt Waleweinlaan/ Adelaartlaan.

De vraag van Bas kwam wat er nodig is in ons buurtje. 
Waar we niet zo blij mee waren was de Vlinderheuvel, 
die alles aantrok, behalve vlinders. Dat plan heeft Bas 
met een collega uitgewerkt en terug gekoppeld en zo 
zijn bewoners uitgenodig om samen te komen. We 
mochten plannen indienen, meedenken over begroei-
ing, bomen weghalen of laten staan, noem maar op, 
alles in overleg. Na diverse samenkomsten kwam het 
definitieve plan, wat we vierden met een feestelijke 
samenkomst op de (al gedeeltelijk gesnoeide) Vlinder-
heuvel. En weer kwamen er veel medebewoners op 
af. Hier gaat het om, samen komen in harmonie.

We leren zo mensen kennen die je anders niet tegen-
komt. Je praat en luistert.
En hierin heeft Bas zeker zijn medewerking laten zien 
en voelen als gebiedsregiseur.

Namens een bezoekster van de Ronde Tafel





WEEK VAN DE 
ONTMOETING

‘LUST U EEN 
KOPJE SOEP?’

TIJDENS DE WEEKMARKTEN IN 
GELDROP EN MIERLO HEBBEN WE 

SOEP GESCHONKEN EN ZIJN WE MET 
INWONERS IN GESPREK GEGAAN 
OVER HET THEMA EENZAAMHEID. 

DIT ALLES ALS ACTIE VANUIT FIT&PIT 
GELDROP-MIERLO.



VOORUIT KIJKEN

WAT WILLEN WE IN 2024 
DOEN?

Het jaar 2023 heeft veel gebracht en veel mooie momenten opgeleverd. Dit neemt niet weg dat 
er altijd weer nieuwe kansen en mogelijkheden liggen. Met een frisse blik hebben de gebiedsre-
gisseurs daarom alvast naar 2024 gekeken. Daaruit zijn enkele speerpunten en activiteiten naar 
voren gekomen waar we ons op gaan focussen. Maar dankzij de inpunt van inwoners, collega’ s 
en partners veranderd het dagelijkse werk van de gebiedsregisseurs voortdurend en zijn we naast 
deze rode draad dagelijks in de weer om deze input om te zetten tot nieuw mooie momenten en 
betekenisvolle activiteiten.

Enkele speerpunten voor 2024:
Terugkerende netwerkevents: we gaan met partners als LEV-groep huisartsen, wijkagent, etc. om 
de zes weken in contact. Op deze manier weten we van elkaar wat er speelt, wie waarmee mee 
bezig is en bevorderen we de samenwerking.

Digitale zichtbaarheid:
De Gebiedsregisseurs gaan online. We starten een account op Instagram en gaan daar wekelijks 
een post op plaatsen.

Zichtbaarheid verenigingen:
We hebben meestal contact met wijkverenigingen maar minder met sportverenigingen. Deze laat-
ste heeft een totaal andere doelgroep. Door te gaan netwerken met deze verenigingen weten we 
ook of het een meerwaarde oplevert voor sterkte wijken en buurten. 

Van deur-tot-deur-acties:
Door aan te sluiten bij ‘van deur-tot-deur acties’ gaan we andere doelgroepen aanspreken. Voor 
ons een gelegenheid om met mensen in contact te komen, erachter te komen wat er leeft en 
speelt en om mogelijk nieuwe netwerken op het spoor te komen.

Inspiratiesessies organiseren:
Er gebeurt veel op het gebied van wijkontwikkeling in Nederland. Regelmatig kijken bij de buren 
draagt bij aan een verbetering van de werkzaamheden.



Aansluiten bij bestaande events:
A.d.h.v. de lokale- en de landelijke evenementenkalender weten we welke evenementen het beste 
passen bij onze taken. De komende 6 maanden staan onder andere de volgende activiteiten op 
de planning:

• 30 januari: de dag van het werkplezier in de zorg
• 14 februari: Valentijnsdag
• 17 februari: de “doe-vriendelijk-dag” 
• 1 maart: complimentendag
• 7 maart: vrouwendag
• 15/16 maart: NL doet
• 21 maart: dag tegen racisme
• 9/10 april: suikerfeest
• 14 april: de dag van de goede daad
• 19 april: de dag tegen pesten
• 5 mei: Bevrijdingsdag
• 22 mei: de dag van de praktijkondersteuner
• 31 mei: seniorenfestival

Kortom: 2024 belooft weer veel goeds, maar dat kunnen we niet zonder jullie! Weet ons te vinden 
en neem contact op!



PUZZEL

PUZZEL OUDERENDAG 
2023

Op zaterdag 7 oktober was het weer zover; de nationale Ouderendag 2023.
 
Met het oog op deze dag hadden de Gebiedsregisseurs van de gemeente Geldrop-Mierlo een 
woordzoeker gemaakt en nodigde alle inwoners van 55 en ouder uit om de woordzoeker op te 
lossen.
 
Uiteindelijk hebben we alle deelnemers met de goede inzending uitgenodigd voor een kopje koffie 
met iets lekkers.  





Gebiedsregisseurs in beeld 2023
Alles in het magazine “Gebiedsregisseurs in beeld 2023” mag worden verveelvoudigd, gekopi-
eerd, worden gebruikt als inspiratie, worden nagedaan, worden verbeterd en worden gebruikt, mits 
het recht doet aan de inwoners waar je het voor doet.


